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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Ylva Johansson (S)

2014/15:280 Översyn av Arbetsförmedlingen

Den 12 februari gjorde riksdagen ett tillkännagivande till regeringen om att 
återuppta den översyn av Arbetsförmedlingen som alliansregeringen tillsatte. 
Det är angeläget att myndigheten får den genomlysning som den förtjänar och 
att detta viktiga arbete inte slängs i papperskorgen.

Inställningen till riksdagens tillkännagivanden hos det ledande regeringspartiet 
väcker dock en del frågor. Socialdemokraternas gruppledare Tomas Eneroth sa 
den 5 februari i SVT att ”min uppfattning är att de här tillkännagivandena inte 
kommer ha den betydelse som en del i oppositionen verkar tro”.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga:

 

Kan vi räkna med att arbetsmarknadsminister Ylva Johansson och regeringen 
tar riksdagens tillkännagivande på allvar och nu återupptar översynen av 
Arbetsförmedlingen?

………………………………………

Elisabeth Svantesson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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